
protokół nr Lll

Rady Gminy Bralin

z dnia 29 września 2014 roku,

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Uchwalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4, Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budŻetowej na 201_4 rok,

6. Wolne głosy i wnioski.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1} Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

otwarcia posiedzenia o godzinie 15.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i stwierdził,

że obecnych jest 10 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami prawa

obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecni: Robert Gogol, Urszula Górecka, Zbigniew Kosakiewicz, Jacek Kuropka, JÓzef

Otremba.
ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik

Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka, radny powiatowy Piotr HołoŚ, sołtysi, i
przedstawiciel mediów,

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad Lll sesji.

Rada przyjęła porządek obrad bez uwag.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radniJerzy Bzymek i Tadeusz lwan.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

Za przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych.

Rada protokół Nr Ll przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.

sprawozdaniez realizacii uchwałpodietvch podczas 50 i 5 1 sesii.

1,, Uchwała Nr 268 w sprawie: zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie

działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.

Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału

Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.



2. Uchwała Nr 269 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej Gminy Bralin na lata 201,4-2022.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału
Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w poznaniu.

3. Uchwała Nr 270 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok,
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału
Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w poznaniu.

4. Uchwała Nr 271 w sprawie: przyjęcia od Powiatu Kępińskiego zadania zarządzania
publicznymi drogami powiatowymi nr:5682P i 5680P.
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu oraz do Starostwa Powiatowego w Kępnie.

5. Uchwała Nr 272 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobów mienia
komunalnego.
Uchwałę Przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

6. Uchwała Nr 273 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobów mienia
komunalnego.
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

7. Uchwała Nr 274 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej Gminy Bralin na lata 201,4-2020.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału
Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w poznaniu.

8. Uchwała Nr 275 w sprawie: zmiany uchwały budźetowej na 2014 rok.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału
Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w poznaniu.

SPrawozdanie z działalnościWóita Gminv Bralin za okres od 25 sierpnia do 29 września 2014 r.

1,. Wymeldowanie z pobytu stałego - 9,
ż, Zameldowanie na pobyt stały - i.3,
3. Przemeldowanie w obrębie gminy - 6,
4, Zameldowanie na pobyt czasowy - 14,
5. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL - 20,
6, WPis do centralnej ewidencji i informacji o działalności gospoda rczej _ 2!.

spotkania i konsultacie:
L2.o8.2oL4 r. - udział w szkoleniu zorganizowanym przez WoKiSS.
L3-08.2OL4 r. - sPotkanie robocze z przedstawicielami firmy wykonującej remonty w
domach ludowych, zakończone kontrolą zaawansowania prac.
15.08.2014 r. - udział w uroczystości Dnia Seniora w Taborze Wielkim.
18.08.2014 r. - sPotkanie z Panem Michałem Albertem w sprawie usunięcia awarii,
spotkanie zakończone porozumieniem.
L9.08.2OL4 r. - sPotkanie z organizatorami dożynek w Mielęcinie, kolejne spotkanie
PoŚwięcono remontowi DL w Czerminie, a następne problemowi drogi dojazdowej w
Taborze wielkim a także rozmowa z doradcą w sprawie zwrotu podatku vAT.
22.08.2Ot4 r. -wyjazd do Poznania.



25.08.2OL4 r. - udział w spotkaniu z przewoźnikiem poświęconemu dowozom dzieci i

młodzieży do szkół, zebranie z dyrektorami placówek oświatowych na temat organizacji roku

szkolnego, godz. 16.00 - udział w sesji RG.

27.08.2OL4 r. - udział w otwarciu Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Olszowej.

31.08.2014 r.- udział w Dożynkach Gminno - Parafialnych w Mielęcinie. WÓjt podziękował

wszystkim zebranym za udział w tej uroczystości.

o1.o9.2o14 r. - udział w inauguracjach roku szkolnego w gimnazjum i szkole podstawowej.

o2.o9.2oL4 r. - złożenie gratulacji małżonkom - mieszkańcom naszej gminy - obchodzącym
60 - tą rocznicę ślubu.

05.09.2014 r. - udzielenie wywiadu do Tygodnika Kępińskiego na temat funkcjonowania
gminy, w godzinach popołudniowych udział spotkaniu organizacyjnym poświęconym wizycie
w partnerskiej gminie na Słowacji.

08.09.2014 r.- udział w konferencji prasowej na temat nieczynnego oŚwietlenia przy

łączniku.
09.09.20t4 r. - spotkanie z dzierżawcą budynku gminnego na temat remontu kwiaciarni.

1o.o9.2Q14 r. - udział w obchodach Dnia Seniora w Nowej Wsi Książęcej, w godzinach

popołudniowych spotkanie z Burmistrz Miasta i Gminy Kępno i senator poŚwięcone

organizacji wizyty Pani wiceminister.
LL.o8.2oL4 r. - 15.09.2OL4 r. - wyjazd delegacji z naszej gminy na zaproszenie partnerów ze

Słowacji.
16.09.2014 r. - spotkanie z dwoma właścicielami przedsiębiorstw działających na terenie
Bralina, rzecz dotyczyła protestu mieszkańców na spalanie odpadów w kotłowniach
przyzakładowych. Jeden z przedsiębiorców zapewniał, że była to sprawa jednostkowa w

drugim przypadku złożono deklarację, że na początku przyszłego roku zostanie

przeprowadzona modernizacja całego systemu ogrzewania i uciążliwości ustaną.

t7.09.2oL4 r. - udział w Dniu Seniora w Nosalach, spotkanie z księdzem proboszczem na

temat spraw bieżących parafii i gminy,

18.09.2014 r. - wizyta u notariusza w sprawie zakupu działek pod inwestycję poszerzenia

drogi w Chojęcinie. Procedura przeprowadzenia podziału i zakupu nieruchomoŚci była doŚĆ

skomplikowana i czasochłonna, w godzinach popołudniowych doszło do spotkania Burmistrz

Miasta i Gminy Kępno, w godzinach wieczornych spotkanie z wiceminister na tematy
pomocy społecznej.
19.09.2014 r. - udział w obchodach Dnia Seniora w Mielęcinie podczas, którego wiceminister
przekazała emerytom komputery.
20,09.2Ot4 r. - udział w święcie pieczonego ziemniaka w Taborze Wielkim.

23,09.2OL4 r. -spotkanie z sołtysami, godz. 16.00 debata przedsesyjna.

24.09,2014 r. - udział w warsztatach dla seniorów, następnie wręczenie nagrody wójta za

udział w konkursie produktu lokalnego, który odbył się w Ustroniu, laureatka nie mogła

uczestniczyć do końca warsztatów więc nagrodę wręczono w terminie póŹniejszym.

25.09.20t4 r. - godz. 10.00 spotkanie z przedstawicielami spółki ,,Orlen" w sprawie
przebudowy drogi do stacji benzynowej w Chojęcinie. Koncern ,,Orlen" zwrócił się do gminy z

prośbą o wydanie decyzji o warunkach zabudowy na przebudowę starej ósemki na wysokoŚci

stacji benzynowej w celu wygospodarowania lewoskrętu. Warunkiem wydania stosownej
decyzji było zabezpieczenie bezpieczeństwa osobom przechodzącym poboczem za

barierkami.

27.09,ZOL4 r. -udział w otwarciu skate parku



29.09.20L4 r. -sesja RG.

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono.

Pkt 5} Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok.
w budżecie proponuie sie wprowadzenie nastepuiacvch zmian:
1. Na podstawie pisma Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Kaliszu nr DEL-
3tOL-zLlL4 zmniejsza się plan dotacji celowej o kwotę 475,00 zł, zmniejszenie planu
dotacji powoduje zmniejszenie planu wydatków związanych z Wyborami do
Parlamentu Europejskiego.
2. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-|.3111.268.2014.8 z dnia
03-09-2014 r. zwiększa się plan dotacji celowej o kwotę 11,.7L8,a0 zł z
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu podręczników i materiałów edukacyjnych
dla uczniów Rządowy Program " Wyprawka szkolna".
3. Dokonuje się przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami w tym:
z Przeznaczeniem Środków na rozbiórkę budynku komunalnego, aktualizację odpisu
na ZFŚS, wypłaty wynagrodzeń bezosobowych, na dotację celową dla OSP Bralin na
dofinansowanie sprzętu na zakup usług w zakresie konsultacji psychologicznych, na
usługi związane z dowozem dzieci objętych profilaktyką nauki pływania.
4. Na podstawie pisma Dyrektora Przedszkola "Kwiaty Polskie" w Bralinie dokonuje
się korekty planu finansowego wydatków poprzez przeniesienia pomiędzy
rozdziałami.
7miana dotyczy aktualizacji odpisu na ZFŚS oraz przesunięcia pracownika z obsługi
kuchni do opieki nad dziećmi oraz zatrudnienie pracownika na zastępstwo (urlop
macierzyński)
5. Na podstawie pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej w Bralinie dokonuje się
korekty planu finansowego wydatków poprzez przeniesienia pomiędzy rozdziałami.
Zmiany dotyczą aktualizacji odpisu na ZFŚS oraz zakupu wyposażenia do nowo
powstałych klas pierwszych.
6. Na podstawie pisma Dyrektora Zespołu Szkół w Nowej Wsi Książęcej dokonuje się
korekty planu finansowego wydatków poprzez przeniesienia pomiędzy rozdziałami.
Zmiany dotyczą aktualizacji odpisu na ZFŚS, opłatę abonamentu za stronę
internetową szkoły orazzajęcia dodatkowe (zajęcia na basenie z instruktorem)
7. Na podstawie pisma Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bralinie
dokonuje się korekty planu finansowego wydatków poprzez przeniesienia pomiędzy
rozdziałami,
Zmiany dotyczą aktualizacji odpisu na ZFŚS, oraz zakupu nowych urządzen
uszkodzonych podczas przepięcia po burzy, ponadto zwiększa się plan dochodów
1.660,00 zł Środki pochodzące z odszkodowania za uszkodzony sprzęt w wyniku
przepięcia po burzy.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: zmiany uchwały
budżetowej na 2014 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych.
Uchwała Nr Llll276l2014 została przyjęta jednogłośnie.



Pkt 6) Wolne głosy iwnioski.
> WÓjt Powiedział, Że niebawem ruszy budowa chodnika w Nowej Wsi Ksiązęcej
realizowane8o W ramach porozumienia w powiatem - Marek Fras wtrącił, że firma
budowlana w dniu dzisiejszym rozpoczęła już prace na drodze.

WÓjt zwrócił uwagę zebranych na fakt rozbiórki domu przy ulicy Wrocławskiej. Budynek
stał bezPoŚrednio przy byłej krajówce i stanowił zagrożenie dla przechodniów. ogrodzenie,
którYm zabezpieczono teren stoi w granicy chodnika i należy do gminy a materiałem
porozbiórkowym gmina nie dysponuje.

W dniu dzisiejszym odbyło się w urzędzie postępowanie przetargowe w sprawie zbycia
bYłej oczYszczalni Ścieków. Cena wyjściowa została przekroczone dzięki czemu założenia
budżetowe zostaną wykonane za rok bieżący z nadwyżką.

WÓjt wtrącił, Że został poproszony do udzielenia informacji prasowej na temat zadłużenia.
GminY Bralin na koniec 2013 roku w związku z czym pragnie poinformować równie ż radę, że
zadłuŻenie jest Poziomie 35%. Są to środki w całości przeznaczone na pozyskanie źródel
finansowania z UE na zadania inwestycyjne (kanalizacja, wodociąg, budowa dróg i
chodników). Pytanie odnosiło się także do zadłużenia powiatu, które wójt ocenia jako
wysokie. Wypowiedź jest dostępna w prasie.

JeŚli idzie o konferencję prasową wójt nadmienił, że otrzymuje gratulacje ale także
sPotYka się z głosami krytyki, że niepotrzebnie takie tematy porusza, wójt wyjaś nił, że robi to
do czego został upoważnio ny przez mieszkańców,
Konferencja odbyła się 8 września czyli miesiąc od złożenia przez gminę deklaracji, że
Poniesie koszty oŚwietlenia przy drodze, wójt dodał, że nie uchyla się od tego obowiązku pod
warunkiem Przekazania przez powiat Środka trwałego, przekazanie to nastąpiło w dniu 23
wrzeŚnia i od tego momentu gmina dysponuje pełnym kompletem dokumentów na
podpisanie umowy na dostarczenie energii elektrycznej.

WÓjt zaProPonował radnym aby na ulicy Ogrodowej zamontować szykany z kesonów,1dyż
Progów zwalniających nie można założyć na całej szerokości drogi. Mieszkańcy przystali na
p rzedstawioną propozycję.

OdnoŚnie hali sportowej do gminy wpłynęła decyzja o warunkach zabudowy na cel
Publiczny ale najprawdopodobniej została oprotestowana przez właścicieligruntu .
> Jerzy Bzymek zapytał kto nabył byłą oczyszczalnię?
> Sekretarz odpowiedział, że jeszcze nikt nie nabył, komisja przetargowa zakończyła
PostęPowanie związane z przeprowadzeniem przetargu i licytacji i taka informacja została
ogłoszona, dodał, że nie jest tajemnicą iż było siedem podmiotów zainteresowanych kupnem
nieruchomoŚci, Pan Leszek Gorgolewski - jako przedsiębiorca zaoferował najwyższą kwotę -
350.000,00 zł plus VAT.

Pkt 7) Zamknięcie posiedzenia.
> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej sesji i o godzinie 15.40
zamknął posiedzenie Ll sesji.
p roto kołowała : An n a p ia secka

KONTROLUJĄCY:

1. Andrzej Kucharski:

2. Kazimiera Kupczak:


